

《吹牛老爹殴打前女友视频曝光，文图拉获大量支持》

[吹牛老爹](#) Combs 的丑闻再度爆发！

5月19日，CNN曝光了2016年他在洛杉矶洲际酒店走廊暴打前女友文图拉的监控视频。视频中，文图拉想趁他睡着时离开，不料被他追出并拽倒在地，遭受踢打后被拖回房间。

据悉，吹牛老爹Combs 曾花5万美元买走录像防止曝光。文图拉在诉讼中称遭受Diddy的虐待和家暴，还被迫与其他男性发生关系。然而，诉讼的第二天，两人就和解了。



On Friday, CNN published surveillance video compiled from multiple camera angles dated March 5, 2016 that appeared to show the Combs during the 2016 incident at the InterContinental Hotel in Century City that was mentioned in Ventura 's complaint.

周五，美国有线电视新闻网公布了一段从多个摄像头角度汇编的监控视频，该视频拍摄于2016年3月5日，视频似乎展示了文图拉诉讼中提到的2016年世纪城洲际酒店事件中的Combs。

CNN verified the location based on publicly available photos of the former hotel 's interior.

CNN根据前酒店内部公开可用的照片验证了事发地点。

In the video, Ventura exits a hotel room and walks to a bank of elevators. Combs, holding a towel around his waist, runs down a hall after Ventura. He grabs her by the back of the neck and throws her to the floor. Still holding his towel closed with one hand, he then turns to kick her, the video shows.

在视频中，文图拉走出一个酒店房间，走向电梯区。Combs腰间围着一条毛巾，在文图拉后面沿着走廊奔跑。他抓住她的后颈，将她扔到地上。视频显示，他仍用一只手紧握着毛巾，然后转身踢她。

As Ventura is on the ground, Combs retrieves a purse and suitcase from the floor near the elevators. He turns around and kicks Ventura again as she lies motionless on the floor. About four seconds transpire between the two kicks, according to the video. He then briefly drags Ventura by her sweatshirt toward a room before walking away.

当文图拉倒在地上时，Combs从电梯附近的地板上捡起一个钱包和一个手提箱。他转身又踢了文图拉一脚，此时她躺在地上一动不动。根据视频显示，两次踢打之间相隔大约四秒钟。然后，他拽着文图拉的卫衣将她拖向一个房间，然后走开。

Ventura is then seen slowly standing up. She gathers items from the floor and moves to pick up a phone on the hallway wall near the elevators. Combs, still in a towel and socks, returns. A mirror directly across from the security camera shows Combs appearing to shove Ventura.

随后看到文图拉慢慢站起来。她从地板上收集物品，走到电梯附近的走廊墙上的电话旁。此时，仍然裹着毛巾穿着袜子的Combs回来了。正对着安全摄像头的镜子显示，Combs似乎推搡了文图拉。



Seconds later, he sits down on a chair, grabs an object off a table and forcefully throws it toward Ventura. Combs is seen walking away, then turns toward Ventura once again when an elevator door opens and someone appears to exit.

几秒钟后，他坐在椅子上，从桌子上抓起一个东西，用力朝文图拉扔去。可以看到Combs走开了，然后再次转向文图拉。这时电梯门打开，有人走出电梯。

Ventura, who reached an undisclosed settlement with Combs, declined to comment on the video obtained by CNN.

此前，文图拉与Combs达成了一项未公开的和解协议，她拒绝就CNN获得的视频发表评论。

Ventura's other attorney, Douglas H. Wigdor, said in a statement on Friday: "The gut-wrenching video has only further confirmed the disturbing and predatory behavior of Mr. Combs. Words cannot express the courage and fortitude that Ms. Ventura has shown in coming forward to bring this to light."

文图拉的另一位律师Douglas H. Wigdor在周五的一份声明中说：“这段令人心痛的视频进一步证实了Combs先生令人不安的掠夺性行为。言语无法表达文图拉女士站出来揭露这一切所表现出的勇气和坚韧。”

Ventura received an outpouring of support on social media in the days that followed the release of the video, with many highlighting Ventura ' s story as a way to support other victims of domestic violence.

在视频发布后的几天里，社交媒体上对文图拉的支持汹涌澎湃，许多人强调文图拉的故事，以此支持其他遭受家庭暴力的受害者。

视频曝光后48小时，吹牛老爹Combs 终于道歉了。他沉默了两天，最终在Instagram上发布视频道歉，承认自己的行为不可原谅，并表示正在寻求专业帮助和康复。

